



# Bauxite Resources

## Bauxite Resources 公司因飞速发展引来传票

**Bauxite Resources** 公司（[澳洲证交所：BAU](#)）股份今日从 0.115 澳元上涨 43.5% 至 0.165 澳元的日间高值，促使澳洲证交所发布价格及大量质询。

作为回应，该公司表示并不知道尚未公布的可以解释近期交易情况的任何原因。

但是，该公司声称最近对股东完成了曾在股东特别大会上经股东批准的 0.04 澳元/股的资本回报，并已于昨日支付。

此外，在开始进行任何诉讼之前，还达成了针对公司的拟议股东集体诉讼的附条件和解。

BAU 曾于七月使其在西澳州达令山脉的 Athena 铝土矿矿床储量增加 59% 至 3620 万公吨：品级为 32.8%（低温）的可得氧化铝（共计 41.8%）以及 2.8% 的活性二氧化硅。

另外，该公司的 Fortuna 矿床还拥有 4020 万公吨资源：31.2% 的低温可得氧化铝以及 1.8% 的活性二氧化硅。

继资本回报之后，该公司依然持有 3100 万澳元现金。

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China

## Bauxite Resources attracts speeding ticket

[Bauxite Resources \(ASX:BAU\)](#) shares have risen 43.5% to an intra-day high of \$0.165 today from a close of \$0.115 prompting the ASX to issue a price and volume query.

In response, the company said it was unaware of any reason not already announced that could explain the recent trading.

However, it noted that it had recently completed a \$0.04 per share capital return to shareholders that was approved by shareholders at the extraordinary general meeting and paid yesterday.

It has also reached a conditional settlement with a proposed shareholder class action against the Company before commencement of any proceedings.

BAU had in July increased the Resource at its Athena bauxite deposit in the Darling Range, Western Australia by 59% to 36.2 million tonnes grading 32.8% (low temp) available alumina (41.8% total) and 2.8% reactive silica.

It also has a Resource of 40.2 million tonnes at 31.2% low temperature available Al<sub>2</sub>O<sub>3</sub> and 1.8% reactive silica for its Fortuna deposit.

In addition, the company still has \$31 million in cash following the capital return.

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China